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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2009-03-05 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Carl 

Ragnarsson, Staffan Hed, Annika Brundin 
 Siw Karlsson och Eva Lipkin var närvarande under städfrågan. 
 
1. Mötets öppnande 
 Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
 Ordföranden meddelade att extrapunkt för dagens möte gäller städningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 

4. Val av justerare 
 Annika Brundin utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 

6. Ekonomirapport 
 Inga oroligheter, siffrorna börjar nu peka mot plusresultat. 
  

7. Tävlingsrapport 
• Spelprogram och matrikel för 2009/2010 är redan klara, trycks under sommaren. 

• Filbyter Cup har nu gått in i sin slutfas, därefter övertar Linköpingsserien 
måndagskvällarna. 

• Linköpingsserien spelas i samma format som förra året, två stycken 
tolvbrickorsmatcher per kväll, efter grundspelet omformering till en upp- och en 
nedflyttningsserie. 

 
8. Trivselkommitténs rapport 

Lågfärgstävlingen den 1/3 som Marie Binglöv arrangerade blev en stor succé. 
 

9. Rapport från FSB och DFB 
 För tillfället finns inget att rapportera. 
 
10. Städning 
 Siw och Eva hälsades välkomna. 
 Det har kommit kritik från spelarna angående städningen i lokalen, dammråttor under 
 borden mm. En kortare diskussion fördes varvid ett förslag framlades om att det skall göras 
 en stor städning och en kompletterande, enklare städning per vecka. I samband med att det 
 varit en stor helgtävling skall det göras en extra städning på måndagen. 
 Styrelsen lämnade i uppdrag till städgruppen att utforma ett arbetsschema för 
 städuppgifter. 
 I samband med att städningen utökas skall även ersättningen justeras. 
 Det har blivit dags att bona golven igen. Detta måste göras när lokalen är spelfri över en 
 helg. 
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11. Övriga frågor 

• Stolarna i spellokalen börjar bli dåliga, frågan är om vi skall reparera eller försöka 
hitta nya. Några stolar har lämnats in för reparation, styrelsen beslutade att invänta den 
fakturan för att få se kostnaden innan beslut togs i ärendet. 

• Fyra lag är redan anmälda till Linköpingsserien division 5. Detta innebär att det 
kommer att spelas en tävling för dessa, förhoppningsvis inkommer fler anmälningar. 

• Gun Karlsson ville att en förslagslåda skulle sättas upp i lokalen. Lennart skulle fixa 
en. 

 
12. Nästa styrelsemöte 
 Torsdagen den 2/4 klockan 17.15. 
  
13. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
 
 
 
 
 Vid protokollet    Ordförande 
 
 
 Magnus Berg    Mats Sjöberg 
 
 
 
 Justeras 
 
 
 Annika Brundin   


